
            Referat bestyrelsesmøde den 7. marts 2023 

     Kl 18.00- 20.30 i bådhuset 

 

Til stede var Agneta, Kasper, Svend, Marie-Louise og Jakob. Agneta stod denne aften 

for maden. 

1-2.  Referat fra sidste bestyrelsesmøde blev godkendt, ligeledes aftenens 

dagsorden NOTE ref pkt 6b. Bestyrelsen er konstitueret hermed. 

 

3. Nyt fra kasseren: Seneste likviditet er 124.000 kr. Flere medlemmer har 

bedt om at blive flyttet til passiv. Det mærkes på den måde at det er sparetider. 

Dette har dog ikke pt betydning for klubben og der foreslås opdelings ordning.     

 

4. Indkomne spørgsmål fra medlemmerne: Angående standerhejsning blev 

der på aftenens møde diskuteret hvorvidt det så skulle være et flag der hænger 

på gavlen eller en decideret flagstang. Der var stemning for et flag på gavlen og 

der undersøges indkøb på denne. Men 1 april bliver nok uden flaghejsning.  

 

5. Opfølgning fra sidste møde:   

a. Svend har sendt mail ud til alle om Memberlink. Men der arbejdes   stadig på 

overførsel og når det er oppe og køre vil rokort ikke længere virke. Der regnes 

med en uge til 14 dage. 

b. Vedrørende klubhuset – der er købt døre og materialer men det har knebet 

med tiden – det samme gælder kajak stativ 

c. Nyhedsbrevet. Der tilsigtes minimum 4 stk. om året. Forår, sommer, efterår og 

vinter. Forhåbentligt i næste uge. 

d. Indkøb af stander – flag med logo og Beach flag – Kasper indkøber beach flag 

standere... Jacob? Kigger på Flag til gavl.. 

e. Vhf kurset: Man køber selv kurset etc og når man har bestået kan man få 

tilskud fra klubben kurset koster mellem 1500-2000 og der vedtages at 50% kan 

refunderes. 

f. Der indhentes tilbud på mindre plæneklipper. Både pga. det forholds lille areal 

men også for at undgå indbrud i klubhuset. 

 

 



6.  Generalforsamling og Meldinger fra instruktørerne. 

a. Evaluering af generalforsamlingen: Vi savnede tid til workshops og 

gruppearbejdet var ikke godt nok forberedt, samt vi kom for sent i gang efter 

maden. Vi skal have bedre tid til at planlægge og forberede programmet så 

næste gang skal vi huske sætte tid af til dette. Vi skal tage det op på de 2 

forudgående bestyrelsesmøder før kommende generalforsamling. 

 

b. NOTE husk første punkt på bestyrelsesmøde efter generalforsamling er 

konstituering.  

 

C. Nyt fra instruktørerne: Angående tolkningerne af turene skal vi i bestyrelsen 

være gode til at hjælpe med at formidle turene. 

På IPP 4 med instruktør træning for instruktører er der en anmodning fra en 

instruktør udefra om det er muligt at låne klubhuset. – Bestyrelsen hilser 

anmodningen velkommen også med henblik på muligheder for samarbejde med 

andre klubber.  

IPP3 kursus... pt kun 2 tilmeldte. Så muligvis bliver dette ikke til noget. Reklamer i 

Nyhedsbrev. 

IPP2 – der kommer et før sommerferien. 

 

7. Kommende aktiviteter: 

a. Dato for VHF-kurser: - datoerne er lagt ud på rokort. Det er sejlklubben der 

laver en ramme. De kommer over med udstyr men selve kurset er online. 

b. Forårssæsonen starter 1 april. Det bliver en lørdagstur med lidt extra kage. 

Tirsdagsroning starter op den 4 april. 

c. Tryggevældeturen blev aflyst men vi fastholder den skal forblive som vintertur 

og bliver derfor først afholdt til næste vinter igen. 

d. datoer for IPP2 kurser.  Der lægges datoer ud snarest. 

e. Marie-Louise og Agnetha tager til Lackö slot til kajaktreff. Man skulle være 

utrolig hurtig til tilmelding, men nu tager vi afsted og ser hvad det går ud på. 

f. Leslie holder kursus den 06.05 og den 13.05. Hun har også lagt 6 alternativer ud 

m.h.t. tur til Stevns klint.  

G Orø rundt i Juni og Tur på Gudenåen er lagt på rokort også. 

 

 

 



8. Faxe kommunes anlægspulje for foreninger, ansøgningsfrist den 1. juni  

Angående flydebro er sejlklubben i gang med at planlægge så der kan hurtigt ske 

noget. Når vi har modtaget tilskud til plæneklipper, kan vi ansøge flydebro. 

 

9. Eventuelt: - Havnens generalforsamling: Man kan stadig leje sin plads ud. 

Sø redningstjenesten vil gerne have en plads på havnen i forbindelse med 

udvidelsen som for i øvrigt forløber planmæssigt. 

 

10. Næste bestyrelsesmøde er den 10. maj – Jakob tager mad med.      

 


